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CONCEPT RESUME 

Overleg portefeuillehouders fysiek domein 14 december 2023 

Algemeen 
OmschrijvingAanwezig Blaricum: Frans Cornelis, Anne-Marie Kennis 

Gooise Meren: Hugo Bellaart, Mark Marshall, Barbara Boudewijnse, Nico 
Schimmel 
Laren: Jan den Dunnen 
Hilversum: Karin Walters 
Huizen: Roland Boom, Fleur van der Kleij 
Wijdemeren: Gert Zagt, Ron de Haan 
Regio en gemeenten: Jacqueline Agricola, Lisa Berkelaar, Rowena Kuijper, Bart 
van Manen, Inge Huiskers, Germa Bakker, Betty Boerman, Karin Nieuwenhuis 
Joost Boermans 
Provincie N-H: Rosan Kocken, Imre de Roo. 

Afwezig Bart Heller, Joke Lanphen, Nanning Mol 

Contactpersoon Joost Boermans 

E-mail geanonimiseerd@regiogv.nl

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk DOC-24003580 

Ruimte & Mobiliteit (9.30 – 11.30) Voorzitter: Hugo Bellaart 

Punt Onderwerp 

1. Opening 

2. Kennismaking Gedeputeerde N-H - Kocken 
- Gedeputeerde Kocken wordt welkom geheten in de regio en krijgt van de voorzitter van 

het portefeuillehoudersoverleg een presentje van en over de regio.  
- De voorzitter geeft aan dat er een nieuwe samenwerkingsagenda komt en kijkt ernaar 

uit om dit de komende periode met haar als bestuurlijk trekker namens GS op te 
pakken.  

- Gedeputeerde Kocken geeft een korte toelichting op haar portefeuille (Natuur & 
Landschap, Water & Bodem, Klimaat & Energie en Klimaatadaptatie), op het college en 
op het coalitieakkoord. Ze is ook gebiedsgedeputeerde voor onze regio. Verschillende 
onderwerpen worden besproken en er is gelegenheid tot het stellen van vragen. 

- Wethouder Zagt stelt o.a. vragen over het onderzoek Toekomstbestendige  Heuvelrug, 
Gooi en Vechtstreek. Hij geeft aan dat inwoners in de Horstermeer zich zorgen maken 
over scenario’s uit dit rapport i.r.t. ontwikkelingen voor de Horstermeer. De 
aanwonenden (bewoners-verenging) willen goed betrokken en geïnformeerd worden. 
De Gedeputeerde is bekent met dit onderwerp dat de komende tijd zeker aandacht zal 
vragen. De gebiedsmanager heeft contact met de omgeving en volgt de 
ontwikkelingen. Ze wijst daarbij ook op de uitdagingen waar we gezien de 
klimaatveranderingen voor staan. 

- De voorzitter geeft aan dat netcongestie ook een belangrijk thema is en een plek moet 
gaan krijgen in de samenwerkingsagenda. 

3. Mededelingen 
- Op 10 dec is het HOV punt Blaricum geopend. 
- De Nachttrein is gaan rijden en stopt in de weekenden op de 3 stations in Hilversum. 
- Er wordt een korte teruggeblikt gegeven op het Bestuurlijk Overleg inzake de regionale 

propositie. In februari volgt een vervolg gesprek over de propositie. Een onderzoek 
naar strategische lobby inzet en stakeholdermanagement is daar gepresenteerd, 
welke is uitgevoerd door bureau Arena Public Affairs en Communicatie. Een van de 
bespreekpunten is dat de Regio o.a. veel van de lobby naar landelijke netwerken mist 
vanwege geen eigen PA adviseur. Tijdens het Bestuurlijk Overleg wordt ook de nieuwe 
concept samenwerkingsagenda met de Provincie is besproken. Op enkele 
kanttekeningen en kleine aanvullingen na -welke worden verwerkt in een volgende 
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fase- kunnen alle bestuurders zich goed vinden in de concept agenda. Het stuk komt 
naar een volgend portefeuillehoudersoverleg en daarna gaat het naar GS en de 
gemeenteraden.  

- Terugkoppeling PVVB:  
o De aanpak A27 blijft volle steun van de Provincie houden. Ook de zorgen over

het OV in de regio zijn gedeeld. Er volgt een herstart OV SAAL waarbij de regio
inzet (ook binnen de MRA en PVVB) op verbeterde reistijd op met name het
traject Amersfoort, Hilversum Amsterdam vanwege het wegvallen van de
InterCity per 2030.

o Heuvelrug: De laatste stand van zaken m.b.t. de toekomstbestendige
Heuvelrug is toegelicht. In een volgend overleg is de Horstermeer daar ook
een nadrukkelijk aandachtspunt.

o Er is een coördinator aangesteld voor het programma ‘Doorfiets routes’. Een
plan van aanpak wordt voorbereid met daarbij een doorkijk naar planning en
financiën. Wethouder  van der Kleij spreekt haar zorgen uit over de grote van
programma en de beperkte financiën. De subsidiepot van de Provincie is
jaarlijks, maar beperkt.

o Er wordt opgemerkt dat de Provincie wil kijken naar de vervanging van
bruggen

- 380 KV hoogspanningtracé Diemen-Ens: 
Er is een zienswijze ingediend via een brief vanuit zowel Gooise Meren maar ook een 
aparte brief vanuit Huizen en vanuit Provincie NH over het nieuwe 380 K 
Hoogspanningstracé Diemen-Ens. Het dossier wordt nauwlettend gevolgd door de 
regio en de regio versterkt waar nodig de samenwerking met partijen binnen dit 
dossier. Concept-tracé’s raken binnen onze regio vooral Gooise Meren en Huizen. 
Ambtelijk wordt er goed opgetrokken met de Provincie NH en AGV en de gemeente 
Diemen en sinds kort Amsterdam.  
Gedeputeerde Kocken bevestigt het belang van dit dossier waarbij aangegeven wordt 
dat er echt extra aandacht moet zijn voor het belang van het tegengaan van 
netcongestie. Ook wijst ze erop dat het de rol van de provincie is om te bewaken dat 
het traject zorgvuldig wordt ingepast in de ruimte en dat naast het kortste tracé ook 
alternatieven worden verkend zodat een integrale afweging kan worden gemaakt. 
Wethouder Boom stelt nogmaals dat het wenselijk is dat het tracé de letterlijk kortste 
route volgt en dan het niet bij Huizen door N2000 gebied hoeft te gaan lopen. 
Regionaal ligt de voorkeur ook om niet het tracé te gaan volgen die langs Huizen loopt. 
Een deel zal door Gooise Meren gaan lopen, waarbij het urgent is dat deze goed 
ruimtelijk ingepast wordt. 

- De Regio gaat werken met het versturen van agenda’s en stukken voor o.a. de 
portefeuillehouder overleggen via Ibabs per medio 2024. 

- Namens het portefeuillehoudersoverleg stuurt de voorzitter een bericht naar Frits 
Westerkamp die wegens privé omstandigheden zijn wethouderschap neerlegt. Het 
PFHO wenst hem veel sterkte en spreekt waardering uit voor zijn inzet. 

4. Resumé 
Het resume wordt ongewijzigd vastgesteld. 

5. Stand van zaken MRA 
- Er zijn sinds het vorige portefeuillehoudersoverleg geen platformvergaderingen 

geweest in de MRA.  
- Wethouder Bellaart brengt in dat de discussie over bouwen aan de randen interessant 

is maar de gemeentelijke praktijk is dat je soms ook bedrijfsruimte wilt uitruilen met 
wonen.  
Gedeputeerde Kocken geef aan dat de Provincie soepeler wil worden met bouwen in 
het BPL (beschermd provinciaal landschap) maar stelt dat dat gericht is op wonen en 
het doel is dat bouwen aan de randen de leefbaarheid van de kleine kernen ten goede 
komt. Uitgangspunt is: niet standaard een straatje erbij, maar breder kijken hoe je de 
leefbaarheid in kleine kernen kan versterken. Het groen is kwetsbaar dus moet er een 
goede aanleiding zijn als het groen moet wijken. Dit onderwerp komt ook op 10 januari 
terug als Gedeputeerde Beemsterboer naar de Regio komt voor een bestuurlijke 
kennismaking. 
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6. Afstemming 50+ lijst – locaties 
De 50+ lijst wordt jaarlijks rond mei vastgesteld. De momenten van inhoudelijke 
afstemming van de woningbouwlocaties die op de 50+ lijst staan is nader besproken. Het 
voorstel wordt gedaan -aanvullend op wat er al is afgesproken over de regionale 
afstemming- om toe te voegen op welke momenten een plan ten minste regionaal 
ingebracht dient te worden.  
Het voorstel is om regionaal af te spreken dat bouwplannen eerder in de planvormings-
fase door de gemeenten in regionaal verband ingebracht worden.  
Er wordt ook gekeken naar een verbetering van het proces voor vaststelling van de 50+ 
lijst. Doel is dat de inbreng van gemeenten eerst lokaal bestuurlijk is afgestemd voordat de 
lijst regionaal wordt geagendeerd. Dit is de verantwoordelijkheid van de individuele 
gemeenten. 
- Het portefeuillehoudersoverleg is het eens dat het goed is om plannen eerder 

regionaal in te brengen. Om alle plannen standaard op 3 momenten terug te laten 
komen wordt als veel gezien.  

- Het portefeuillehoudersoverleg stelt voor om als uitgangspunt toe te voegen dat alle 
nieuwe projecten die op de 50+ lijst komen in de beginfase regionaal moeten worden 
afgestemd voordat deze op de 50+ lijst kunnen worden gezet.  

- Het portefeuillehoudersoverleg Ruimte en Mobiliteit stelt voor om de afstemming te 
doen in aanwezigheid van het portefeuillehoudersoverleg Bouwen en Wonen. 

- Het portefeuillehoudersoverleg erkent dat regionale afstemming verplicht is, maar het 
advies van het overleg is niet bindend. De Provincie NH is verantwoordelijk voor de 
toetsing.  

- Aanvullend stelt het portefeuillehoudersoverleg voor om: Alleen wanneer een 
gemeentelijk plan gewijzigd wordt ten opzichte van het eerder regionaal ingediende 
plan, dan dient het plan opnieuw ter advisering regionaal voorgelegd te worden.  

Het voorstel wordt op basis van de bespreking aangepast en in een volgende ronde in een 
gezamenlijke bespreking van het portefeuillehoudersoverleg Ruimte en Mobiliteit met het 
portefeuillehoudersoverleg Bouwen en Wonen voorgelegd. 

De portefeuillehouders spreken hun zorgen uit voor werklocaties die vervallen door 
woonlocaties. Werklocaties zijn belangrijk, dit komt terug in het koersdocument. Hierover 
zijn in juli 2023 afspraken gemaakt dat bij de bespreking/ afstemming van de plannen 
gekeken wordt naar toevoegen of verdrijven van bedrijfslocaties en werkplekken. Tevens 
wordt momenteel gewerkt aan een advies voor aanvullende regels voor behoud van 
werkgelegenheid in de regio i.s.m. bureau Ecorys. Dit komt in 2024 terug in het 
portefeuillehoudersoverleg Economie & Innovatie en Ruimte & Mobiliteit.  

7. Provinciaal Programma Landelijk Gebied  
Op 9 november is het portefeuillehoudersoverleg geïnformeerd over de planning en het 
proces voor de gezamenlijke reactie op het Ontwerp Provinciaal Programma Landelijk 
Gebied (PPLG) en de zienswijze van de gemeenteraden daarbij. De brief van Gedeputeerde 
Staten aan Provinciale Staten met de laatste ontwikkelingen op gebied het PPLG is 
nagezonden. De strekking van de brief is als volgt: landelijke ontwikkelingen (o.a. val van 
kabinet/verkiezingen, mislukken van landbouwakkoord en onzekerheid over 
Transitiefonds) en de tussentijdse toetsing van het Rijk vragen de provincie haar planning 
voor het PPLG aan te passen. Een nieuwe versie van het PPLG volgt op zijn vroegst op 30 
september 2024. In het portefeuillehoudersoverleg van november is afgesproken een brief 
naar de provincie Noord-Holland te sturen naar aanleiding van het proces tot vaststelling 
PPLG. Deze brief is niet verzonden vanwege het recent gewijzigde tijdpad. De brief van GS 
aan PS noemt echter nog niets over het betrekken van gemeenten of gemeenteraden. 
Daarom is een nieuwe brief aan de provincie opgesteld die oproept om de raden goed te 
betrekken. Naast de reactie aan de provincie is ook een concept informatiebrief opgesteld 
om de raden te informeren over het proces van het PPLG.  
Het portefeuillehoudersoverleg besluit: 
- De informatiebrief -met een kleine tekstuele aanpassing- via de colleges door te sturen 

naar de gemeenteraden. 
- I.v.m. het gelijktijdig informeren van de raadsleden is afgesproken om de 

raadsinformatiebrief 9 januari onder de raadsleden te verspreiden. 
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- Het portefeuillehoudersoverleg stelt de wijze van afhandeling vast. 
Gedeputeerde Kocken stelt dat er nog veel onzekerheden zijn rondom PPLG waarbij de lijn 
is dat GS het beleid van de Provincie wil voortzetten. Gedeputeerde Beemsterboer gaat 
over het proces van het PPLG. Dit agendapunt komt terug tijdens zijn 
kennismakingsbezoek aan de regio op 10 januari. 

8. Monitor Koersdocument 
Op verzoek van het portefeuillehoudersoverleg Ruimte en Mobiliteit is de monitor 
Koersdocument opgesteld. De monitor geeft een cijfermatige trendweergave van 
onderwerpen en doelstellingen in, of gelieerd aan, het Koersdocument. De gebruikte cijfers 
zijn publieke data. De monitor geeft geen verdere duiding aan de cijfers en blijft weg van 
conclusies, omdat deze vaak te wijten zijn aan verschillende oorzaken en omdat we weg 
willen blijven van politieke invulling. 
- Het portefeuillehoudersoverleg heeft kennisgenomen van de monitor en spreekt haar 

complimenten uit voor het rapport en de stand van zaken. Er worden enkele tekstuele 
suggesties gedaan. Ook wordt opgemerkt dat het duiden van  cijfers  die lastig te 
interpreteren zijn in een alinea met uitleg in het document toegelicht zouden moeten 
worden.  

- De monitor wordt met enkele tekstuele aanpassingen beschikbaar gesteld via de regio 
website. Link Koersdocument. 

- De cijfers in de monitor worden vanaf nu jaarlijks geüpdatet. 

9. Rondvraag 
Geen 

Bouwen & Wonen (11.30 – 12.30) Voorzitter: Nanning Mol 

Punt Onderwerp 

10. Opening en mededelingen 
- Burgemeester Mol is afwezig. Wethouder Boom neemt het voorzitterschap waar 
- Alle gemeenten hebben de Huisvestingsverordening 2024 vastgesteld 
- De Regio zal de corporaties vragen namens alle gemeenten het mandaat te 

aanvaarden 
- De Regio gaat werken met het versturen van agenda’s en stukken voor o.a. de 

portefeuillehouder overleggen via Ibabs per medio 2024. 

11. Resumé 
- Het resume van 9 nov 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

12. Ontheffing Habion    
In het kader van de Huisvestingsverordening (HVV) 2019 heeft woningcorporaties Habion 
een experiment uitgevoerd op haar locatie van voormalig verpleeg- en verzorgingshuis aan 
de Boomberg in Hilversum. Begin dit jaar heeft Habion conform afspraak het experiment 
geëvalueerd. Alle betrokken partijen hebben aangegeven het Liv inn concept positief te 
waarderen. Wel is daarbij benadrukt de Habion de invulling van haar maatschappelijke 
opgave in dit project beter moet borgen. Met ingang van de nieuwe HVV 2024 is 
verlenging van het concept niet meer mogelijk onder de experimenten regeling.  
- Het Portefeuillehoudersoverleg stemt in met het voorstel om Habion bij de toewijzing 

van de sociale huurwoningen in Liv inn aan de Boomberg in Hilversum ontheffing te 
verlenen van toepassen van het rangordecriterium uit de Huisvestingsverordening 
regio Gooi en Vechtstreek 2024, gedurende de duur van die verordening en de 
opgenomen voorwaarden zoals verwoord in het voorstel. 

13. Wet goed verhuurderschap   
Op 1 juli 2023 jl. is de Wet goed verhuurderschap in werking getreden. Vanaf 1 juli 2023 
gelden de algemene regels voor alle verhuurders. Gemeenten krijgen tot uiterlijk 1 januari 
2024 de tijd om de uitvoering van de wet vorm te geven. Onderdeel daarvan is het 
inrichten van een meldpunt voor klachten over ongewenst gedrag van verhuurders. Ook 
moeten gemeenten voldoende zijn toegerust om de wet te gaan handhaven. In de regio 
Gooi en Vechtstreek is de intentie uitgesproken om bij de inrichting van dit meldpunt zo 
veel mogelijk regionaal samen te werken. Bij de uitvoering van de opvolging/handhaving 

https://www.regiogv.nl/gemeenteraden/ruimte-mobiliteit/samenwerking-omgevingsvisie-koersdocument/
https://www.regiogv.nl/gemeenteraden/ruimte-mobiliteit/samenwerking-omgevingsvisie-koersdocument/
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n.a.v. meldingen, die iedere gemeente zelf oppakt, doen we zoveel mogelijk aan 
kennisdelen. Het portefeuillehoudersoverleg besluit: 
- In te stemmen met het inrichten van een regionaal digitaal meldpunt Wet goed 

verhuurderschap, waarbij via een digitaal meldingsformulier en per telefoon 
meldingen kunnen worden gedaan.  

- Het digitale meldpunt te situeren op de website Regio Gooi en Vechtstreek. 
- Het urgentiebureau Gooi en Vechtstreek te mandateren de meldingen, de registratie 

daarvan en de telefonische behandeling te verzorgen.  
- De kosten van de inrichting van het meldpunt en de verdere uitvoering van de Wet 

goed verhuurderschap te dekken uit de incidentele en structurele middelen uit de 
uitkering van het gemeentefonds ten behoeve de Wet goed verhuurderschap (mei 
circulaire 2023).  

- Een samenwerkingsovereenkomst af te sluiten met het Meldpunt Discriminatie en 
Sociaal Raadslieden. Voorbehoud Gooise Meren op dit punt. 

- De colleges van alle regio gemeenten vóór 1 januari 2024 hierover te laten besluiten 
en de gemeenteraden middels een informatiebrief op de hoogte te stellen van dit 
besluit. 

Vereist is vanuit Rijk dat alle gemeenten per 1.1.2024 een meldpunt voor ongewenst 
verhuurdersgedrag hebben. Gemeenten willen hierin samenwerken: 1 meldpunt (bij het 
urgentiebureau Regio). Voor de uitvoering is een dienstverleningsovereenkomst nodig en 
een besluit van het algemeen bestuur van de Regio. Na vaststelling -door de colleges- zal 
het algemeen bestuur dit besluit voorgelegd krijgen in feb. 2024. 
- Besluit: gemeenschappelijk persbericht en RIB via regio. 

14. Versnellingstafels/ Woondeal   
Alle regiogemeenten hebben vorig jaar de Woondeal MRA getekend. Hierin zijn de 
gemeentelijke ambities vast gelegd. Het ministerie BZK is nu aan de slag met de zgn. 
versnellingstafels: het proces om de woondeals waar te maken. Op 12 januari 2024 is de 
bestuurlijke Regionale Woondealversnellingstafel MRA met deelname vanuit gemeenten 
en corporaties. Afgesproken is dat er geen nieuwe overleggen worden opgetuigd, maar 
wordt aangesloten op bestaande overleggen in onze regio: Onderzocht wordt hoe ook 
particuliere ontwikkelaars (lokaal) een plek te geven zodat ook met hen focus/prioritering 
kan worden afgestemd en zij een ingang krijgen waar zij problematiek kunnen aankaarten 
die realisatie van projecten in de weg staat. Het doel van de versnellingstafels is het 
ophalen van onderwerpen die vertragend werken (lokaal/deelregionaal) en die te 
accumuleren naar hoger schaalniveau (voor bespreking landelijk).  
- Het portefeuillehoudersoverleg is nader geïnformeerd over de stand van zaken en 

verschillende vragen worden beantwoord. De stand van zaken per gemeente m.b.t. 
hun plannen, problemen en ideeën bij het waarmaken van de woningbouwambities 
zijn gedeeld. 

15. Voorbereiden gesprek 10 januari Gedeputeerde Beemsterboer 
Het gesprek met Gedeputeerde Beemsterboer is afgestemd.  
- Afgesproken wordt om regionaal een agenda op te stellen. 

16. Rondvraag 
- De zoektocht naar locaties voor locaties voor Bescherming en Opvang hebben niet 

veel opgeleverd. Een oproep voor mogelijke kansrijke locaties binnen de regio wordt 
gedaan. 

Overleg portefeuillehouders fysiek domein 15 december 2023 
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RESUME 

Algemeen 
Omschrijving 

Aanwezig Blaricum: Frans Cornelis 
Gooise Meren: Barbara Boudewijnse, Nico Schimmel 
Laren: Flip de Groot  
Hilversum: Arno Scheepers  
Huizen: Bert Rebel 
Wijdemeren: Gert Zagt 
Regio: Jacqueline Agricola, Karen Bloemen, Marc Maassen, Anouk Pols, Enrik 
Bakker, Joost Boermans 
Provincie N-H: Imre de Roo  
Energie Diensten Bedrijf: Ronald Cobben, Oscar Jansen 

Afwezig Gooise Meren: Hugo Bellaart 
Laren: Nanning Mol  
Hilversum: Bart Heller 
Wijdemeren: Els Kruit  

Contactpersoon Joost Boermans 

E-mail @regiogv.nl

Vertrouwelijk Nee 

Milieu & Duurzaamheid (9.30 – 10-45) Voorzitter: Bert Rebel 

Punt Onderwerp 

17. Opening en mededelingen 
- Het algemeen bestuur heeft 14 december de actualisering van de 

afvalstoffenverordening vastgesteld. Het voorstel betrof technische wijzigingen om 
per januari 2024 te voldoen aan de juiste wetten.  

- De portefeuillehouders worden uitgenodigd voor een komend STER-overleg 
(Strategisch Stakeholder overleg Energietransitie Gooi en Vechtstreek) begin 2024.  

- Liander is gevraagd om komend PFHO een presentatie te geven over wat 
netcongestie voor onze regio betekent en/of we hier gezamenlijk in kunnen 
optrekken.  

- Vanuit de Energie-regio wordt een informatiebrief verstuurd. Hierin staat o.a. 
informatie over de Regionale Energie Strategie (RES), over de herijking RES, over 
warmte en over energie-infra.  

- De Regio gaat werken met het versturen van agenda’s en stukken voor o.a. de 
portefeuillehouders overleggen via Ibabs per medio 2024. 

- Frans Cornelis geeft aan dat Blaricum aan de slag gaat met het Soorten Management 
Plan (SMP) in deze gemeente.  

18. Resumé 
- Het resume d.d. 29-09-2023 wordt ongewijzigd vastgesteld 

19. Terugkoppeling RES 
Mondelinge terugkoppeling 
De herijking RES: Het doel is om de herijking voor de zomer gereed te hebben. Voor de 
regio gemeenten verandert er niets aan de zoekgebieden. Wel wordt de RES wat 
specifieker gemaakt met betrekking tot OER (Opwek Energie op Rijksvastgoed). Ook 
wordt Weesp uit de RES- regio Gooi en Vechtstreek gehaald, de vertaling hiervan in 
teksten, cijfers en kaarten wordt meegenomen in de herijking.   
In de Stuurgroep RES wordt een voorstel besproken over besluitvorming bij de herijking 
RES. Voor de RES-regio Gooi en Vechtstreek verandert en niets (of alleen binnen de 
gestelde kaders) en is vaststelling door de raden niet nodig..  
- Het portefeuillehouders overleg kan zich vinden in de richting van de energieregio om 

de raden te informeren en de besluitvorming bij de colleges te houden. 

20. Eind evaluatie Energie Diensten Bedrijf 
De gebouwde omgeving in regio Gooi en Vechtstreek bestaat uit circa 115.000 woningen 
en 30.000 bedrijven. Veel van deze huizen en bedrijfspanden zijn (nog) niet energiezuinig. 
De opgave voor de regio is om circa 4.000 woningen per jaar te verduurzamen. Vanuit 
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deze opgave is medio december 2020 het EDB opgericht. Het EDB ging werken aan het 
opzetten van de ketensamenwerking en het bundelen van de dienstverlening voor 
inwoners, om zo bij te dragen aan versnelling en opschaling van de warmtetransitie. De 
financiering van het EDB loopt tot 1 januari 2024, daarna gaat het EDB zelfstandig 
functioneren. Tijdens het PFHO M&D van 7 juli is de afspraak gemaakt om een 
eindevaluatie op te leveren en deze uit te laten voeren door een externe partij. Daarop 
heeft Regio Gooi en Vechtstreek opdracht gegeven aan KWINK groep om een 
onafhankelijke, beknopte evaluatie uit te voeren over het hele traject, op basis van de 
uitgangspunten van het EDB zoals bij de start vastgesteld.  
De gemeenten vinden het een helder en duidelijk rapport en kunnen zich vinden in de 
rapportage. Ook spreken ze hun waardering en vertrouwen uit voor het EDB. Ze adviseren 
het EDB om zich duidelijk en scherper te positioneren en pakken verdere stappen met het 
EDB verder individueel -per gemeente- op. De stand van zaken per deelnemende 
gemeente is besproken. 
- Het portefeuillehoudersoverleg besluit tot vaststellen van de eindevaluatie EDB door 

KWINK groep. 
- Het portefeuillehoudersoverleg heeft de samenwerking tussen individuele gemeenten 

met het EDB vanaf 1 januari 2024 besproken en afgesproken dat gemeenten verdere 
stappen individueel oppakken; 

- Het portefeuillehoudersoverleg besluit om uiterlijk het vierde kwartaal de 
samenwerking tussen individuele gemeenten en EDB ambtelijke met het EDB te 
bespreken. 

21. Bijpraten GAD 
Het portefeuillehouders overleg is door de GAD geïnformeerd over de ontwikkelingen die 
spelen en de stappen die de komende periode gezet gaan worden ter uitvoering van het 
uitvoeringsplan GAD. Dit is een uitwerking van de grondstoffenvisie die in de vorige 
bestuursperiode is vastgesteld. 

22. Rondvraag 
n.v.t. 

Economie en Innovatie (10.45 – 12.00) Voorzitter: Gert Zagt 

Punt Onderwerp 

1. Opening en mededelingen 
- De Regio gaat werken met het versturen van agenda’s en stukken voor o.a. de 

portefeuillehouders overleggen via Ibabs per medio 2024. 

2. Resumé 
- Resume 9 en 10 nov 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld 

3. Terugkoppeling MRA/ROM Utrecht 
Het portefeuillehoudersoverleg is bijgepraat over de laatste stand van zaken. Het 
Platform Economie (van de MRA) heeft een bijeenkomst gehouden op het Mediapark. De 
bijeenkomst werd goed ontvangen en daarmee is de regio goed op de kaart gezet.  

4. Heroverweging ROM Inwest 
In 2022 heeft het portefeuillehoudersoverleg verschillende keren gesproken over de 
wenselijkheid om als gemeenten gezamenlijk deel te nemen aan het investeringsfonds 
Inwest en ROM Utrecht Region. Op dit moment vallen de gemeenten van regio Gooi en 
Vechtstreek onder ROM Utrecht Region door de deelname van Hilversum. Tijdens het 
portefeuillehoudersoverleg van 10 november is afgesproken het onderwerp in december 
weer met elkaar te  bespreken op basis van de voorstellen die in Q4 2021 besproken zijn. 
Het portefeuillehoudersoverleg heeft verschillende punten gedeeld en vind het interessant 
om te ontwikkelingen te volgen. 
- Het portefeuillehoudersoverleg besluit dat het aan iedere gemeente zelf is om wel of 

niet aan te sluiten, ook omdat participatie vanuit de Regio op basis van de 
gemeenschappelijke regeling alleen mogelijk is bij 80% zeggenschap of meer. 

- Het portefeuillehoudersoverleg besluit dat er geen extra inzet en / of investeringen 
van de Regio organisatie gevraagd wordt. 

5. Eindconcept Bedrijventerreinenstrategie MRA 
De Bedrijventerreinenstrategie MRA is opgesteld als aanvulling op de samenwerking 
binnen Plabeka (Platform Bedrijventerreinen en Kantoren). In Plabeka worden al geruime 
tijd tekorten aan bedrijventerrein geconstateerd. Ook het Ministerie van Economische 
Zaken heeft recent meer aandacht gevraagd voor voldoende ruimte voor werklocaties.  
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Om de balans wonen-werken op orde te houden en om praktijkgeschoolden werk in de 
nabijheid van de woning te kunnen blijven bieden, is gekeken op welke wijze gemeenten in 
de MRA behoud van voldoende ruimte voor bedrijventerreinen beter kunnen borgen. Met 
het vaststellen spreekt het PFHO de richting uit die we op willen. Het voorstel betreft 
bouwstenen voor de NOVEX en de verdere ontwikkelingen bij Provincie en Rijk op bijv. 
mobiliteit. Het betreft geen feitelijke verplichtingen maar met vaststelling wordt de 
denkrichting wel onderschreven. 
- Het PFHO stelt het voorstel vast en verzoekt de deelnemers om deze 

bedrijventerreinenstrategie vast te stellen in de afzonderlijke colleges van B&W, zoals 
dit ook zal gebeuren in de overige deelregio’s van de MRA.  

- De Regio zal op verzoek van het portefeuillehoudersoverleg een algemeen 
collegevoorstel voorbereiden inclusief een RIB voor de raden.  

- De gemeenten zijn verantwoordelijk voor de verdere afhandeling. 

6. Stand van zaken actieplan werklocaties 
Er wordt een mondelinge tussenstand gegeven van het traject om te komen tot nieuw 
instrumentarium voor ruimte voor werk. Het betreft de vraag welke instrumenten er zijn 
om de ruimte voor werk beter te borgen, welke passend zijn voor de regio en hoe we 
komen tot vaststelling in de regio. Dit onderwerp vraagt structurele capaciteit maar de 
uitdaging is dat er zeer beperkt capaciteit is bij de gemeenten. Het wegvallen van 
bedrijventerreinen is een zorgpunt, omdat de balans wonen-werken steeds schever wordt 
én omdat het steeds lastiger wordt om werk voor o.a. praktijkgeschoolden in de nabijheid 
van de woning te kunnen blijven bieden.  
- Het portefeuillehoudersoverleg deelt de analyse die wordt gesteld en die al door een 

ruim aantal ruimtelijk-economische onderzoeken is onderschreven. Deze staan hier. 
Er wordt gevraagd hoe de noodzaak zich verhoudt tot de vele vacatures die er zijn in 
sectoren, zoals de zorg. Zorglocaties vallen niet onder de scope van dit project.   
Om meer aandacht te besteden aan de overlap tussen economie en werk wordt ook in 
2024 twee keer per jaar een informeel portefeuillehoudersoverleg Economie & Werk 
georganiseerd. Daarnaast zal in Q1 in het portefeuillehoudersoverleg Werk & Participatie 
een voorstel voorgelegd worden over de wijze waarop de bestuurlijke deelname in de 
Utrecht Talent Alliantie beter geborgd kan worden in de regionale samenwerking. 

7. Rondvraag 
- Wethouder Cornelis geeft aan dat de meest duurzamere carwash in Blaricum staat. 
- Wethouder de Groot doet het verzoek aan de gemeenten om te komen tot een regio 

voordracht voor de bedrijven verkiezingen in NH.  

https://www.regiogv.nl/gemeenteraden/economie-innovatie/ruimte-voor-werkgelegenheid/

